
Styremøte i Kolsås Vel, 22.10.2020, 1900-2000, Video (Teams) 
Til stede: Magnar, John, Yngve, Henrik, Terje, Olve, Merete, Trine 
 
0. Vi møtes igjen 
 
Første møte i Kolsås Vel siden koronasituasjonen stengte ned all aktivetet. 
 
1. Janne 
 
Tapet av Janne gjør vondt. Vi savner henne veldig. Man kan aldri forberede seg for en slik situasjon, men vi fikk ihvertfall 
bidratt med en krans, vi hadde en representant i bisettelsen, samt at vi fikk sagt noen fine ord om henne i Budstikka: 
https://www.budstikka.no/kolsaas/janne-m-bondi-johannessen-er-dod/588903!/ 
 
Janne vil ikke delta på møtene våre lenger, men vellet fortsetter i hennes ånd. 
 
2. Fortsettelse av Kolsås Vel 
 
Det er ingen selvfølge at Kolsås Vel vil klare seg uten Janne. Vi hadde en diskusjon om vår motivasjon. Her er noen av 
kommentarene som kom: 
 
- Kolsås fortjener å ha et vel 
- kan jo ikke gi oss nå 
- hvis vi legger inn årene nå, så er det litt nederlag 
- vi bidrar i nærmiljøet 
- en institusjon som er obligatorisk 
- viktig høringsinstans 
- vi er opptatt av området som vi bor i 
 
Diskusjonen endte opp med en enighet om at alle fortsetter ihvertfall frem til våren 2022. Det var indikasjoner på at flere 
da også vil bli med videre etter det, men vi bør allerede nå invitere flere inn i styret. 
 
3. Ny styresammensetning 
 
Olve tar over som leder av Kolsås Vel. Henrik tar over som nestleder. John fortsetter som kasserer. Andre 
styremedlemmer fortsetter som før. Vi må få ordnet opp i vellets bankkonto, i Brreg, og evt andre registere.  
 
Vi følger opp per mail. 
 
4. Årsmøte for 2020 
 
Årsmøtet 19. mars ble avlyst og utsatt på ubestemt tid. Vi håper å sette opp et virtuelt årsmøte i midten av desember.  
 
Egen invitasjon blir sendt ut. 
 
5. Ny styringsplatform 
 
Vi hadde en diskusjon om hvordan vi kan endre måten vi jobber på. Vi vil diskutere en ny styringsplatform på mail. 
 
6. Neste møte 
 
Torsdag 12. november, 1900-2000 på Teams. 
 
Olve lager agenda og inviterer. 
 


